
Forslag 2 
 
Bestyrelsen bedes oplyse, om den manglende omsætning for fjernvarme er afregnet efter 
andre principper end den opgivet i prisbladet. Besvarelsen bedes medtaget i referatet til 
generalforsamlingen. 
 
Begrundelse for forslaget. 
 
Jeg har ved tidligere lejligheder spurgt, om der gives rabatter og/eller afregnes efter andre 
takster end dem der opgives på prisbladet. 
 
Jeg har fået flere undvigende svar. På generalforsamlingen for året 2020 oplyste Søren 
Rasmussen, at : ”det kun var få gamle aftaler som blev afregnet anderledes.” 
 
Der kan være gode grunde til, at der gives rabatter, f.eks. til store aftagere (plejehjem), men 
det skal være offentligt og derfor fremgå af prisbladet. 
 
Det ønskes derfor oplyst: 
 
1.   Antal fjernvarmekunder der afregnes anderledes 
2.   Den mistede omsætning for året 2021 grundet anderledes afregning. 
3.   Årsagen til den anderledes afregning 
4.   Hvorfor dette ikke fremgår af prisbladet 
5.   Er det muligt for nye fjernvarmekunder at opnå rabat 
 
 
 


